
 

 
ACORDS DEL CONSELL ESCOLAR 

 
 
 
 
Data: dilluns, 17 de juny de 2024 
Hora: 16:00h. 
Trobada presencial a la Sala de Mestres  
 
 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Ratificació de l’acta anterior. 

2. Aprovació de l’activitat de piscina “Ja nedo” per EP1. 

3. Aprovació conveni renovació d’ús cuina. 

4. Canvi proveïdor servei de menjador 

5. Informació preinscripció 24-25 

6. Aprovació aportació material 24-25 

7. Gestió Val escolar 24-25 

8. Aprovació del calendari curs 24-25 

9. Informació obres estiu previstes  

10. Precs i preguntes. 

 

 

Acords 

1. Ratificació de l’acta anterior. 

Queda aprovada l’acta anterior. 

 

2. Aprovació de l’activitat de piscina “Ja nedo” per EP1. 

Queda aprovada l’activitat de piscina al poliesportiu Claror. Serà com cada curs els 
dimecres de 15:00h a 16:45h. Les famílies aniran a la sortida de la piscina a recollir les 
criatures.  

 

 

 

3. Aprovació conveni renovació d’ús cuina. 



 

Queda aprovat el conveni de renovació d’ús de la cuina. 

En aquest sentit una membre del consell expressa que Consorci ha respost que no té 
intenció de retornar la inversió que ha fet AFA en aquesta cuina. Reclamen, com a 
mínim, que es facin càrrec del manteniment. 

A signar per Junta AFA, ED i Gerència 

 

 

4. Ratificació del canvi de proveïdor del Temps de  migdia i Extraescolars. 

Es ratifica el canvi de proveïdor de menjador i extraescolars. La nova empresa de és 
A.E. Sant Andreu. 

 

 

5. Informació preinscripció 24-25 

S’informa que enguany hi ha hagut una davallada quan a les preinscripcions a la 
pública. No es poden saber amb exactitud quines han estat les raons. A la nostra 
escola van quedar 7 vacants per EI3. Ara mateix estem a 38 infants. Aquesta situació 
ha estat bastant generalitzada a la pública. En canvi, en termes generals, la concertada 
ha pujat. 

 

 

6. Aprovació aportació material 24-25 

S’aprova la quota de 250 euros. Aquelles famílies que necessitin fraccionar s’hauran 
d’adreçar a secretaria i establir els termes amb els que es podrà fer front al pagament. 

 

7. Gestió Val escolar 24-25 

S’aprova descomptar el val de la quota total. S’enviarà un mail informatiu especificant 
quant s’haurà de pagar en cada cas tant si es cedeix com si no es cedeix el val escolar. 

Per gestionar el val escolar, cada família, necessitarà l’idalu que sortirà informat als 
informes de final de curs. 

 

8. Aprovació del calendari curs 24-25 

Vacances:  

Nadal: 21 de desembre de 2024 al 7 de gener de 2025 

Setmana Santa: 12 al 21 d'abril de 2025 

Darrer dia de curs: 20 de juny de 2025 

Intensiva: del 10 al 20 de juny 

 

Dies de lliure disposició:  



 

1r. Trimestre: 

+ Dijous 31 d’octubre de 2024 (Vinculat a la festivitat de l’1 de novembre) 

2n. Trimestre: 

+ Divendres 7 de febrer de 2025 
+ Dilluns 3 de març de 2025 (el Carnaval tindrà lloc del dijous 27 de febrer al 

dimecres 5 de març) 

 3r. Trimestre: 

+ Divendres 2 de maig de 2025 (Pont de l’1 de maig) 

 

Queda aprovat el calendari de cara al curs vinent. 

 

9. Informació obres estiu previstes  

Reunió amb districte i direcció  d’equipaments del CEB el passat 11/6. A la reunió ens 
van informar de les obres a realitzar: 

Ampliació només de les dues aules que falten a la 4ª planta 

Previsió que a la 3ª planta estiguin grups d’EP1, EP2 i EP3. 4ª planta, EP4 i EP5 

A la reunió es va demanar que miressin de solucionar l’entrada d’aigua a la pista en els 
dies de pluja. CEB va apuntar-s’ho per mirar-ho. No ho tenien en els seus plans 
malgrat al mes d’octubre del 2023 ja se’ls va avisar.  

També es va plantejar el tema de la convivència amb els veïns. Cada cop que hi ha 
alguna activitat més sorollosa a la pista rebem algun mail de queixa. Aquesta situació 
s’ha plantejat la possibilitat de posar un gimnàs tancat. 

 

 

 

10. Precs i preguntes. 

Es plantegen els següents temes: 

 

- Es demana de part d’algunes famílies quins criteris s’utilitzen per la confecció de les 
plantilles de cada curs.  

El director respon que hi ha diversos elements que marquen aquestes plantilles. En 
primer lloc les possibilitats administratives. Un altre criteri és la visió global del centre, i 
d’acord amb l’anàlisi global, es mira com donar resposta tant a nivell administratiu com 
a nivell de projecte. Un altre és tema és les diferents necessitats dels grups. Una de les 
prioritats és acabar cicle. També s’aplica el criteri de la priorització de plantilla, dins les 
possibilitats d’actuació, segons la visió de l’equip directiu que és qui té la potestat i el 
deure de prendre aquestes decisions. Sempre pensant, sota la seva visió global de 
centre, quina plantilla podrà abordar amb més garanties el projecte educatiu i 
aplicar-lo a les aules.  



 

La plaça duplicada que es va crear de PAN, es transforma en EE per necessitats del 
centre. 

 

Normativament, el Decret de Plantilles i el Pla d’autonomia de centre determina la 
potestat de la direcció a fer-ho. Les instruccions i organització d’inici de curs que es 
publiquen també ho determinen.  

 

Hi ha famílies que diuen que en alguns casos les mestres tutores han estat amb la 
mateixa referent més d’un cicle i en aquests casos es pregunta quin ha estat el motiu. 
El grup ho ha demanat o s’ha fet degut a altres criteris? Expressen que si ara es 
decideix que alguna mestra segueix per la complexitat del grup s’hauria d’informar a 
les famílies ja que les famílies potser no tenen la consciència d’aquesta complexitat o 
particularitat i demanen que potser estaria bé informar-ho a principi de curs. Es 
demana informativament uns petits apunts sobre les característiques més destacables 
del grup. 

 

-Ús del llenguatge: 

Es demana que s’intenti vigilar l’ús del llenguatge i que sigui el més inclusiu possible. 
S’ha detectat que hi han mestres/cursos on no sempre s’utilitza llenguatge inclusiu i 
que les actituds de vegades tampoc ho són.  

Es pren nota d’aquesta demanda i és respon que a l’escola, a nivell general, sempre 
estem alerta i vetllem per tal que tan llenguatge com actituds siguin el més inclusives 
possible. Tot i això, d’acord amb la demanda, es continuarà posant vigilància en aquest 
sentit. 

 

-Instituts: 

Teoricament al mes de novembre hauran de dir quins són els instituts adscrits al nostre 
centre. El director diu que en una reunió els hi va explicar el mateix full de ruta (se 
sabran al novembre i a partir d’aquí hi haurà un acompanyament i un treball conjunt de 
traspàs escola-institut) 

Les famílies expressen el seu desconcert en no tenir ni idea de quin institut els pot 
tocar 

 

-Extraescolars a migdia: 

Plantegen la possibilitat de fer extraescolars a migdia. Es plantejarà i s’enfocarà 
mitjançant la comissió. Es planteja poder-ho enfocar de cara al curs 25-26 

 

 


